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The global trend towards greening consumption has led to the widespread use of green 
terminology in marketing, often without proper documentation of the environmental 
characteristics of products. Until 2018, the Russian organic products market lacked 
clear legal regulation. The introduction of the Federal Law On organic products and 
amendments to certain legislative acts of the Russian Federation laid the conceptual 
foundation for the organic food industry. The article examines regulatory aspects of 
the organic products market, the economic consequences for market participants, 
consumer protection mechanisms against unfair practices, and prospects for the 
development of the certified organic products market. An analysis of law enforcement 
practices identifies key challenges in implementing new eco-labeling requirements.
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Устойчивое развитие промышленности: 
экономические аспекты
 Учебное пособие. — М.: АСМС, 2025

В пособии раскрыты важнейшие проблемы устойчивого развития промышленности. Приведены 
базовые теоретические понятия, методы оценки экономической и экологической устойчивости, 
проанализированы основные направления экологизации экономики. Даются примеры расчета 
индикаторов устойчивого развития, позволяющих количественно оценить меру устойчивости. 
В пособие включены тестовые вопросы и ситуационные исследования, а также задачи для конт-
роля знаний обучающихся. Предназначено для обучающихся в магистратуре по направлениям 
подготовки 27.04.05 «Инноватика», 27.04.06 «Организация и управление наукоемкими произ-
водствами», 38.04.02 «Менеджмент», а также для использования при реализации программ 
переподготовки и повышения квалификации кадров.
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